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S  t  a  r  o  s  t  a      o  b  c  e      B  á  n  o v 

 Číslo: IV/ 2019       Bánov 24.4.2019 

Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva,  ktoré sa uskutočnilo 24. apríla 2019 t. j. v 

stredu o 17 : 00 hod. v zasadačke obecného úradu v Bánove, s nasledovným programom: 

 

1. Otvorenie zasadnutia – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce  

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ – PhDr. Miloš Rybár, starosta obce 

3.   Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 

 Predkladá - Ing. Lenka Melišková, prednostka Obecného úradu Bánov 

4.   Správa o plnení rozpočtu ZŠ s MŠ Bánov za rok 2018  

 Predkladá – Mgr. Denisa Slížová, riaditeľka ZŠ s MŠ Bánov 

5.   Ţiadosť o navýšenie mzdových prostriedkov ZŠ s MŠ Bánov a Správa hlavnej        

kontrolórky   

 Predkladá – Mgr. Denisa Slížová, riaditeľka ZŠ s MŠ Bánov 

 Predkladá – p. Helena Kramárová hlavná kontrolórka obce Bánov  

6.   Správa o dosiahnutých výsledkoch SMO za rok 2018 

 Predkladá – p. František Bednárik - vedúci Správy majetku obce Bánov 

7. Správa o činnosti kniţnice za rok 2018 a výpoţičný poriadok 

 Predkladá – p. Miroslav Klobučník – pracovník Obecnej knižnice 

8. Správa o činnosti OKS Bánov za rok 2018 

 Predkladá – Bc. Matúš Ohrádka – kultúrny referent  

9. Ţadosť o odkúpenie predzáhradky – Maximilián Rácek 

10. Ţiadosť o odkúpenie pozemku – Ondrej Kecskés 

11. Ţiadosť o odkúpenie pozemku - Dana Vachulíková 

12. Organizačné otázky, rôzne 

a)  Podpora nízkouhlíkových stratégií pre všetky typy území – Výzva 

b)  Ţiadosť o odstránenie zberného miesta na Školskej ulici – Ing. Marek Mráz 

c)  Ţiadosť o vybudovanie miestnej komunikácie – Zuzana Szabová, Pavol Záhorák 

d)  Cenník za odpredaj obecných pozemkov 

e)  Menovanie obecnej kronikárky 

f) Voľba prísediacich z radov občanov na obdobie 2019 – 2023 – Okr. súd Nové Zámky 

13.  Diskusia  

14.  Záver     

 

 

 

    PhDr. Miloš Rybár 

           starosta obce Bánov 
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P r í t o m n í 
 

sú vlastnoručne podpísaní na prezenčnej listine, ktorá je súčasťou zápisnice. Zasadnutia 

obecného zastupiteľstva  sa zúčastnilo 10 poslancov. Z rokovania OZ sa ospravedlnili 

poslanci : Mgr. Martina Kováčová. 

 
1. Otvorenie  
 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár otvoril a viedol zasadnutie OZ, ktoré bolo zvolané podľa 

odseku 1, § 12, zákona č. 369/1990 Zbierky o obecnom zriadení. Za zapisovateľku určil 

pán starosta pani Ivanu Kršákovú. Overovateľmi zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia 

boli Mgr. Martin Dananai a Mgr. Soňa Kleinová. 

K predchádzajúcej zápisnici neboli ţiadne pripomienky. Za overovateľov správnosti  

VI. zasadnutia Obecného zastupiteľstva určil pán starosta  PhDr. Helenu Juríkovú a 

 p. Michala Ráceka. 

Za členov návrhovej komisie určil p. starosta  p. Branislava Oremusa, Ing. Ivana 

Valachoviča a Mgr. Martina Dananaia. 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

2. Schválenie navrhnutého programu zasadnutia OZ  

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal v úvode rokovania hlasovať za navrhnutý program. 

OZ v Bánove schvaľuje navrhnutý program rokovania.  

 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír,  

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

3. Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ 
 Slovo dostala prednostka obecného úradu Ing. Lenka Melišková. Skonštatovala, ţe dve 

uznesenia, ktoré pretrvávajú sú tieţ zahrnuté v bodoch dnešného programu rokovania OZ 
a to bod Ţiadosť o odkúpenie pozemku – Ondrej Kecskés a bod Správa o vyuţiteľnosti 
kultúrneho domu za II. polrok 2018. Okrem nich boli všetky ostatné uznesenia splnené. 
Prítomní poslanci nemali ţiadne ďalšie otázky k tomuto bodu.  
 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poprosil predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh na uznesenie. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie kontrolu uznesení z predchádzajúceho zastupiteľstva. 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 
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4. Správa o plnení rozpočtu ZŠ s MŠ Bánov za rok 2018 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár dal slovo prítomnej Mgr. Denise Slíţovej riaditeľke ZŠ 

s MŠ Bánov. Tá vravela o tom, čo všetko obsahuje Správa, ktorú predloţili. Vymenovala do 

čoho sa v základnej škole za rok 2018 investovalo a čo všetko zastaralé sa vymenilo. 

Vyslovila názor, ţe majú snahu aby učebný proces bol podporený inovatívnym vybavením. 

Ďalej vymenovala do čoho všetkého sa financovalo v materských školách a v školskej 

jedálni. Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poďakoval pani riaditeľke za zveľaďovanie 

interiéru a exteriéru ZŠ s MŠ a tieţ jej poďakoval  za aktívne zapájanie sa do projektov 

a mnohých aktivít v rámci jej pôsobenia. 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poţiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh na uznesenie.  

 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o plnení rozpočtu ZŠ s MŠ Bánov za rok 2018  

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

5. Ţiadosť o navýšenie mzdových prostriedkov ZŠ s MŠ Bánov a Správa hlavnej 

kontrolórky   

Slovo dostala hlavná kontrolórka obce Bánov p. Helena Kramárová. Vravela o tom, ţe 
prešla všetky platové dekréty zamestnancov ZŠ s MŠ Bánov a zistila, ţe ich ţiadosť 
o navýšenie platov je opodstatnená. Ing. Marek Šimunek predseda Komisie finančnej, 
správy obecného majetku, stavebného a územného plánovania a ţivotného prostredia 
sa vyjadril, ţe je potrebné, aby sa rozpočet navýšil o poţadovanú sumu. 

 
OZ v Bánove schvaľuje Ţiadosť o navýšenie mzdových prostriedkov pre ZŠ s MŠ Bánov na 
základe predloţenej Správy hlavnej kontrolórky vo výške 26 658 EUR.  
 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 
6. Správa o dosiahnutých výsledkoch SMO za rok 2018 

Slovo dostal p. František Bednárik - vedúci Správy majetku obce Bánov. Prešiel stručne 
všetky výdavky, ktoré sa týkajú opráv a udrţiavania majetku obce. Vymenoval tieţ príjmy 
za hrobové miesta. Prešiel celkové náklady za zimné obdobie na údrţbu ciest. Hovoril 
o tom, koľko odpadu bolo  vyzbieraného za rok 2018 v porovnaní s minulými rokmi. 
Spomenul aj kompostéry, verejné osvetlenie a jeho rekonštrukciu. PhDr. Miloš Rybár 
starosta obce sa poďakoval všetkým zamestnancom Správy majetku obce Bánov, ţe boli 
vţdy nápomocní aj v zime v ťaţkých podmienkach. Ing. Marián Krajčír sa zapojil do 
rozpravy a apeloval na občanov, aby si dávali čestne vyťahovať svoje ţumpy. S touto 
myšlienkou sa stotoţnil aj poslanec  Ing. Ivan Valachovič a tieţ mal za to, ţe si treba 
vstúpiť do svedomia a brať ohľad na ţivotné prostredie. Ďalej k téme zberu odpadu v obci 
mal poslanec  Branislav  Oremus za to, ţe vlastným smetiarskym autom by bol dosiahnutý 
efektívnejší zber v obci. PhDr. Helena Juríková na záver k tomuto bodu rokovania ešte 
srdečne poďakovala všetkým tým, ktorí sa podieľali na ukončení projektu EÚ Kompostéry. 
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Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poţiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh na uznesenie. 

 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o dosiahnutých výsledkoch SMO za rok 2018  

 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 
 

 7. Správa o činnosti kniţnice za rok 2018 a výpoţičný poriadok 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár vravel o tom, ţe naša obecná kniţnica znova oţíva 
mnohými podujatiami, ktoré sa v nej uskutočňujú. Vravel tieţ o tom, ţe sa do jej 
vybavenia nakupujú tieţ nové knihy. 
 
OZ v Bánove berie na vedomie Správu o činnosti Obecnej kniţnice Bánov za rok 2018. 

 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 
OZ v Bánove schvaľuje Výpoţičný poriadok Obecnej kniţnice Bánov 

 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 
8. Správa o činnosti OKS Bánov za rok 2018 

 
Slovo dostal Bc. Matúš Ohrádka kultúrny referent, ktorý stručne prešiel svoju správu. 
Vyjadril radosť z toho, ţe  v porovnaní s okolitými obcami máme bohaté kultúrne dianie 
v obci. Mal za to, ţe v spolupráci aj s kniţnicou aj s p. Naďou Vnučkovou je spolupráca 
veľmi kvalitná a úspešná. Vyslovil víziu, ţe novozrekonštruovaná budova Kina nám slúţi 
veľmi dobre. Starosta obce PhDr. Miloš Rybár a poslanec Ing. Marek Šimunek vyjadrili 
vďaku kultúrnemu referentovi za jeho húţevnatosť a snahu. P. Branislav Oremus sa 
zapojil do rozpravy k tomuto bodu kde vyjadril vďačnosť za uznanie a radosť za 
vyuţiteľnosť kina a ţe jeho snaha pod vedením kultúrneho referenta padla na úrodnú 
pôdu. K tejto téme sa zapojila aj poslankyňa PhDr. Helena Juríková a poďakovala p. 
Branislavovi Oremusovi za jeho snahu.  
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Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poţiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o činnosti OKS Bánov za rok 2018 

 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove berie na vedomie Správu o vyuţiteľnosti Kina od 25.11. 2018 do 30.4.2019 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 

9. Ţiadosť o odkúpenie predzáhradky – Maximilián Rácek 

 
Slovo dostal Ing. Marek Šimunek predseda Komisie finančnej, správy obecného majetku, 
stavebného a územného plánovania a ţivotného prostredia. Vyslovil názor, ţe ich komisia 
nedoporučuje tento pozemok odpredať, pretoţe sa bude prerábať nový územný plán obce 
a na tomto pozemku uţ je naplánovaná nová komunikácia. 
 
OZ v Bánove neschvaľuje Ţiadosť o odkúpenie predzáhradky – Maximilián Rácek. 

 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 

10. Ţiadosť o odkúpenie pozemku – Ondrej Kecskés 

 

Starosta obce PhDr. Miloš Rybár sa vyjadril k tomuto bodu, ţe sa s p. Ondrejom 
Kecskésom na osobnom stretnutí dohodol, na vypracovaní geometrického plánu obcou, 
aby sa zmapovalo celé toto územie. Následne si dá p. Ondrej Kecskés vypracovať svoj 
geometrický plán a dá sa schváliť zámer na odpredaj predmetného pozemku.  
P. Branislav Oremus vyslovil radosť z toho, ţe medzi  poslancami prišlo ku všeobecnej 
zhode ohľadom prerozdelenia týchto pozemkov a predmetnej časti. 
 
OZ berie na vedomie Ţiadosť o odkúpenie pozemku p. Ondreja Kecskésa 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 
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OZ v Bánove schvaľuje cenu pozemkov v hodnote 5 EUR/m2, ktoré sa nachádzajú na miestnom 

hliníku za obecným kinom a to do dátumu 30.9.2019. Po tomto termíne bude kúpna cena za tieto 

pozemky zvýšená na 15 EUR /m2. V prípade neriešenia situácie uţívateľov daných pozemkov, bude 

do konca roka 2019 vyrubené nájomné za uţívanie daných pozemkov. 
 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 

11. Ţiadosť o odkúpenie pozemku - Dana Vachulíková  

K tomuto bodu rokovania poslanec Ing. Marek Šimunek vravel o tom, ţe táto ţiadosť bola 

riešená uţ v minulosti a keďţe sú uţ doloţené od ţiadateľov poţadované dokumenty  je 

potrebné ju doriešiť počnúc schválením Zámeru na odpredaj predmetného pozemku. 

 
OZ v Bánove schvaľuje Zámer na  odkúpenie pozemku - Dana Vachulíková 
 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 

 

OZ v Bánove schvaľuje V zmysle § 9 ods. 2 zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v platnom znení 

(ďalej len zákon) spôsob prevodu majetku obce Bánov formou priameho predaja ako prípad hodný 

osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona predaj nehnuteľností v podiele 1/1: 

 

C-KN parc. č. 687/278 - zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 36 m2,   

 

C-KN parc. č. 687/279 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 3 m2,  

 

ktoré boli právne vytvorené GP č. 2/2019 zo dňa 8.1.2019 vyhotoveného geodetkou Ing. Danou 

Fedorovou, overený Okresným úradom Nové Zámky, odbor katastrálny pod č. 15/19 dňa 22.1.2019 

odčlenením od C-KN parcely č. 687/15 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 56 006 m2, ktorá sa 

nachádza v katastrálnom území Bánov a je zapísaná v katastri nehnuteľností Okresného úradu Nové 

Zámky, odbor katastrálny na LV č. 1 ako vlastníctvo obce Bánov v podiele 1/1 v prospech kupujúcej 

Dany Vachulíkovej, rod. Rosivalová, bytom J. Kráľa č. 12, 941 01 Bánov za cenu 2,50 Eur/m2.   

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, ţe sa jedná o pozemky susediace s pozemkom – 

C-KN parcela č. 687/26 – zastavaná plocha a nádvorie, ktorej podielovou spoluvlastníčkou v pomere 

½ z celku je kupujúca Dana Vachulíková, rod. Rosivalová, bytom J. Kráľa č. 12, 941 01 Bánov. 
 
Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 0 
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OZ v Bánove schvaľuje V zmysle § 9a ods. 8 písm. e) zákona zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v platnom znení (ďalej len zákon) ako prípad hodný osobitného zreteľa  priamy predaj nehnuteľností 

v podiele 1/1: 

  

C-KN parc. č. 687/278 - zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 36 m2,   

 

C-KN parc. č. 687/279 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 3 m2,  

 

ktoré boli právne vytvorené GP č. 2/2019 zo dňa 8.1.2019 vyhotoveného geodetkou Ing. Danou 

Fedorovou, overený Okresným úradom Nové Zámky, odbor katastrálny pod č. 15/19 dňa 22.1.2019 

odčlenením od C-KN parcely č. 687/15 – zastavaná plocha a nádvorie vo výmere 56 006 m2, ktorá sa 

nachádza v katastrálnom území Bánov a je zapísaná v katastri nehnuteľností Okresného úradu Nové 

Zámky, odbor katastrálny na LV č. 1 ako vlastníctvo obce Bánov v podiele 1/1 v prospech kupujúcej 

Dany Vachulíkovej, rod. Rosivalová, bytom J. Kráľa č. 12, 941 01 Bánov za cenu 2,50 Eur/m2.   

Dôvodom hodným osobitného zreteľa je skutočnosť, ţe sa jedná o pozemky susediace s pozemkom – 

C-KN parcela č. 687/26 – zastavaná plocha a nádvorie, ktorej podielovou spoluvlastníčkou v pomere 

½ z celku je kupujúca Dana Vachulíková, rod. Rosivalová, bytom J. Kráľa č. 12, 941 01 Bánov. 
 
Hlasovanie:    za: 9 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

                  Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

 Mgr. Miroslava Petrášová, , Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0  

   zdrţal sa: 1 : Mgr. Martin Dananai 

12. Organizačné otázky, rôzne 

a)  Podpora nízkouhlíkových stratégií pre všetky typy území – Výzva 

 
PhDr. Miloš Rybár starosta obce Bánov vravel o tom, ţe obec sa chce zapojiť do 
predmetnej výzvy a podrobne vysvetlil prítomným, ţe ide o analýzu energetickej  
náročnosti všetkých budov, ktoré obec vlastní. Vravel o tom, ţe EÚ ponúka financie pri 
zapojení sa do tejto výzvy. Obec, ktorá sa do tejto výzvy zapojí bude na zozname obcí, 
uprednostnených aj pri iných výzvach spolufinancovaných z EÚ. Ďalej vravel o tom, ţe má 
vedomosť, ţe časom bude táto analýza povinná zo zákona, kedy si ju však uţ budú musieť 
hradiť obce samy. Poslanci Ing. Marek Šimunek s p. Branislav Oremus podporili 
myšlienku PhDr. Miloša Rybára. Ďalej starosta obce PhDr. Miloš Rybár vravel o tom, ţe 
k zapojeniu sa do tejto výzvy je prijať konkrétne uznesenia. 
 

OZ v Bánove schvaľuje  Zámer podania ţiadosti o poskytnutie NFP k projektu „Vypracovanie 

nízkouhlíkovej stratégie v Bánove“ v zmysle výzvy na predkladanie ţiadostí o poskytnutie 

nenávratného finančného príspevku, kód výzvy OPKZP-PO4-SC441-2018-39, prioritná os 4. 

Energeticky efektívne nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch, investičná priorita 4.4 

Podpora nízkouhlíkových stratégií pre všetky typy území, najmä pre mestské oblasti, vrátane 

podpory udrţateľnej multimodálnej mestskej mobility a adaptačných opatrení, ktorých cieľom je 

zmiernenie zmeny klímy 4.3.1 Zníţenie spotreby energie pri prevádzke verejných budov. 

 

Hlasovanie:    za: 9:Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr.Soňa       

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 1: Mgr. Martin Dananai 

 

OZ v Bánove schvaľuje spolufinancovanie projektu vo výške 5 % z oprávnených výdavkov 

v zmysle výzvy na predkladanie ţiadostí o poskytnutie nenávratného finančného príspevku, kód 



8 

 

výzvy OPKZP-PO4-SC441-2018-39, prioritná os 4. Energeticky efektívne nízkouhlíkové 

hospodárstvo vo všetkých sektoroch, investičná priorita 4.4 Podpora nízkouhlíkových stratégií pre 

všetky typy území, najmä pre mestské oblasti, vrátane podpory udrţateľnej multimodálnej mestskej 

mobility a adaptačných opatrení, ktorých cieľom je zmiernenie zmeny klímy 4.3.1 Zníţenie spotreby 

energie pri prevádzke verejných budov. 

Hlasovanie:    za: 9:Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr.Soňa       

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 1: Mgr. Martin Dananai 

 

OZ v Bánove berie na vedomie nevyhnutnosť realizácie aktivít potrebných k príprave projektu 

a podaniu ţiadosti, ktoré sú v zmysle výzvy na predkladanie ţiadostí o poskytnutie nenávratného 

finančného príspevku, kód výzvy OPKZP-PO4-SC441-2018-39 neoprávneným výdavkom, a to: 

konzultačná činnosť, vypracovanie ţiadosti a verejné obstarávanie. 

 

Hlasovanie:    za: 9:Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr.Soňa       

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 1: Mgr. Martin Dananai 

 

 

OZ v Bánove poveruje starostu obce na právne úkony na zabezpečenie všetkých činností smerujúcich 

k podaniu ţiadosti o NFP k výzve na predkladanie ţiadostí o poskytnutie nenávratného finančného 

príspevku, kód výzvy OPKZP-PO4-SC441-2018-39, prioritná os 4. Energeticky efektívne 

nízkouhlíkové hospodárstvo vo všetkých sektoroch, investičná priorita 4.4 Podpora nízkouhlíkových 

stratégií pre všetky typy území, najmä pre mestské oblasti, vrátane podpory udrţateľnej 

multimodálnej mestskej mobility a adaptačných opatrení, ktorých cieľom je zmiernenie zmeny klímy 

4.3.1 Zníţenie spotreby energie pri prevádzke verejných budov 

Hlasovanie:    za: 9:Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr.Soňa       

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Miroslava 

Petrášová, Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 1: Mgr. Martin Dananai 

 

b)  Ţiadosť o odstránenie zberného miesta na Školskej ulici – Ing. Marek Mráz 

 K tomuto bodu sa starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár vyjadril, ţe predmetná ţiadosť 

bola prejednávaná na Komisii finančnej, správy obecného majetku, stavebného 

a územného plánovania a ţivotného prostredia. Vravel, ţe ako obec sa snaţíme vyriešiť 

túto situáciu. Do diskusie sa zapojil p. Branislav Oremus, ktorý mal za to, ţe by mal pre 

tento problém riešenie. Vravel o tom, ţe oslovil podnikateľa p. Mariána Duchoňa, ktorý by 

bol ochotný ponúknuť v priestoroch jeho firmy dočasné umiestnenie zberného dvora. 

Ročne by nájom stál obec 6000 eur. Ing. Marek Šimunek vravel o tom, ţe sa dohodli na 

pracovnom stretnutí ţe k tomuto bodu sa zvolá ešte zvláštne obecné zastupiteľstvo mimo 

poradia, kde sa pokúsia nájsť adekvátne riešenie pre tento problém. PhDr. Helena 

Juríková vravela o tom, ţe projekt pre Zberný dvor bol vypracovaný iba jedenkrát, no 

podaný bol trikrát, zatiaľ však neprešiel. P. Branislav Oremus vyslovil myšlienku, ţe by 

bolo dobré spraviť výjazdové zasadnutie OZ na miesto ktoré ponúkol podnikateľ p. Duchoň 



9 

 

ako dočasné riešenie. Do rozpravy sa zapojil aj Mgr. Martin Dananai a mal za to, ţe tento 

problém treba riešiť komplexne.  

 

OZ v Bánove berie na vedenie Ţiadosť  Ing. Mareka Mráza o odstránenie zberného miesta na 

Školskej ulici 

Hlasovanie:    za: 10 : Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková,  

Mgr. Soňa Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič,  

    Mgr. Miroslava Petrášová, Mgr. Martin Dananai, Ing. Marián Krajčír, 

    MVDr. Juaraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

- odišla Mgr. Miroslava Petrášová 

 

c) Ţiadosť o vybudovanie miestnej komunikácie – Zuzana Szabová, Pavol Záhorák 

 
Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár dal slovo predsedovi Komisii finančnej, správy 
obecného majetku, stavebného a územného plánovania a ţivotného prostredia Ing. 
Marekovi Šimunekovi, ktorý vravel o tom, ţe zo strany obce sa plánuje otvoriť smerný 
územný plán kde sa bude prehodnocovať aj moţnosť vybudovania ulice na tomto mieste. 
Preto Komisia finančná, správy obecného majetku, stavebného a územného plánovania a 
ţivotného prostredia zatiaľ nedoporučila schváliť túto ţiadosť iba ju vziať na vedomie. 
 
OZ v Bánove berie na vedomie Ţiadosť p. Zuzany Szabovej a p. Pavla Zahoráka 
o vybudovanie miestnej komunikácie. 
 

Hlasovanie:    za:9 Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa        

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martin Dananai, 

Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 
d) Cenník za odpredaj obecných pozemkov 

 
Slovo dostal predseda Komisie finančnej, správy obecného majetku, stavebného 
a územného plánovania a ţivotného prostredia Ing. Marek Šimunek. Prezentoval, ţe na 
komisii preberali uţ viac krát problematiku odpredaja obecných pozemkov. Preto uţšia 
skupina členov Komisie finančnej, správy obecného majetku, stavebného a územného 
plánovania a ţivotného prostredia v zloţení Ing. Marek Šimunek, Ing. Ivan Valachovič 
a Bc. Boris Kaňák vypracovala cenník, ktorý treba schváliť.  

Cenník za odpredaj obecných pozemkov : 

Predaj  

- Predzáhradky 5 € / m2 

- Záhrady – úžitková 10 € / m2 

- Stavebný pozemok, ostatné plochy, záhrada s možným využitím stavebného pozemku       

najmenej 25 €/m2 (podľa veľkosti pozemkov, prístupnosti, využiteľnosti, lokality) 

 
Starosta obce PhDr. Miloš Rybár poţiadal predsedu návrhovej komisie, aby predniesol 

návrh na uznesenie. 

OZ v Bánove schvaľuje Cenník za odpredaj obecných pozemkov. 
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Hlasovanie:    za:9 Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa        

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martin Dananai, 

Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 

 

 
e ) Menovanie obecnej kronikárky  
 
Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár vravel o tom, ţe posledná vôľa zosnulej obecnej 
kronikárky PaedDr. Margity Mazúchovej bola, aby v písaní obecnej kroniky pokračovala 
poslankyňa PhDr. Helena Juríková. PhDr. Helena Juríková sa vyjadrila k tomuto bodu, ţe 
určite posledné tri roky dopíše a ak budú poslanci súhlasiť, bude s radosťou pokračovať 
v písaní obecnej kroniky aj naďalej. 
 
OZ v Bánove menuje Za obecnú kronikárku PhDr. Helenu Juríkovú. 

 
Hlasovanie:    za:8: Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, , Mgr. Soňa        

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martin    

Dananai, Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

  zdrţal sa:1 PhDr. Helena Juríková 

 

PhDr. Helena Juríková podrobne prešla rok 2016, ktorý v kronike dopísala . 

OZ v Bánove schvaľuje materiály k pripravovanému zápisu do obecnej kroniky za rok 

2016. 

 

Hlasovanie:    za:8 Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr. Soňa        

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martin Dananai, 

MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 1 Ing. Marián Krajčír 

 

f) Voľba prísediacich z radov občanov na obdobie 2019 – 2023 – Okr. súd Nové 

Zámky 

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár vravel o tom, ţe z radov občanov prísediacich na 

súde končí obdobie pre p. Valériu Brezíkovú, čiţe treba schváliť dve navrhnute prísediace. 

OZ v Bánove volí prísediacich p. Máriu Muchovú a p. Štefániu Zeleňákovú, z radov 

občanov obce Bánov na obdobie rokov 2019 – 2023 

Hlasovanie:    za: 9 Ing. Marek Šimunek, Michal Rácek, PhDr. Helena Juríková, Mgr.Soňa       

Kleinová, Branislav Oremus, Ing. Ivan Valachovič, Mgr. Martin Dananai, 

Ing. Marián Krajčír, MVDr. Juraj Šimunek 

          proti: 0 

   zdrţal sa: 0 
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 13. Diskusia 

- Do diskusie sa zapojil poslanec Ing. Marek Šimunek. Ďakoval za uskutočnenú brigádu 
poľovníkov, rybárov tieţ za pomoci Poľnohospodára s.r.o., kde bolo  vyzbieraného 1500 kg 
odpadu. Vyzval občanov, aby neznehodnocovali naše okolie. Ing. Ivan Valachovič tieţ 
poprosil občanov, aby popri voľnom čase trávenom v okolitej prírode najmä pri letných 
prechádzkach a piknikoch svoj neporiadok aj odniesli so sebou domov. P. Branislav 
Oremus ďalej vravel o tom, ţe bolo v športovom areáli vysadených 140 tují a vybudovaná 
závlaha. Poďakoval aj p. Viliamovi Šimunekovi za pomoc pri úpravách obce. PhDr. Miloš 
Rybár ďalej vravel o tom, ţe 23.4.2019 bol menovaný nový predseda TJ Mgr. Branislav 
Hodrušský.  
Následne sa do rozpravy zapojil poslanec MVDr. Juraj Šimunek, ktorý sa vzdal mandátu 
obecného poslanca. Toto rozhodnutie doručí aj písomne. Poďakoval všetkým poslancom 
s ktorými spolupracoval. 
PhDr. Miloš Rybár starosta obce Bánov poprial MVDr. Jurajovi Šimunekovi do ďalšieho 
ţivota naplnenie všetkých jeho predsavzatí. 
Slovo dostal prítomný hosť p. František Bednárik. Vravel o tom, ţe ho zaujíma história 
obce Bánov. Zistil, ţe v starej pamätnej knihe našej obce je spomenuté, ţe v dňoch 19. aţ 
20.6.1919 bojovali česko-slovenské légie proti maďarským bolševikom, ktorý si robili na 
toto územie nárok, navrhol zasadiť lipu slobody s pamätným kameňom na znak stého 
výročia po tejto  udalosti. 
 
14. Záver 
  

Starosta obce Bánov PhDr. Miloš Rybár poďakoval prítomným poslancom a hosťom za 

účasť  a tieţ divákom pri televíznych obrazovkách za pozornosť a ukončil IV. zasadnutie OZ. 

 

 

Overovatelia :  

 

 

PhDr. Helena Juríkovvá      ........................................ 

 

Michal Rácek         ......................................... 

 

 

 

PhDr. Miloš Rybár    .......................................... 

 

Ing. Lenka Melišková   .......................................... 

 

Ivana Kršáková             .......................................... 


